

6D4N TOUR CODE: 60KW

OSAKA+KOBE+KYOTO+WAKAYAMA

Osaka Castle • Kobe Mount Rokko • Arashiyama Bamboo Forest • Gion • Kuroshio Market



- Okonomiyaki Set Meal
- Shabu-Shabu Buffet
- Tonkatsu Meal



**ALL-YOU-CAN-EAT
JAPANESE BBQ**

★ ALL INCLUSIVE FARE ★

**WATCH
TUNA
CUTTING
SHOW**

All images above are for references only.

4 NIGHTS HOTEL

Hotel close to City Center Area

Osaka Area

FP Hotel South Namba / similar class

Osaka's popular tourist attractions are easily accessible from FP Hotel. Discount store is open until 5am and only 3 minutes walk from hotel.

1 [Meal Onboard]
Via KUL Airport →
Kansai Airport 🚗 **Osaka**

Gather at airport, then depart to Kansai Airport.

Upon arrival, transfer to Osaka city for hotel check-in.

2 [Breakfast | Lunch | Dinner]
Osaka 🚗 **Kobe** 🚗
Osaka

• **Kobe Mount Rokko and Observation Deck**

From the top of Mount Rokko one has a panoramic view of Osaka Bay or the wonderful night view over the city of Kobe.

• **Kobe Port City**

• **Hakutsuru Sake Factory**

This brewery, housed in an old warehouse. It contains a museum that illustrates the different stages of the brewing process thanks to life-size models.

• **Osaka Castle (Photo-stop)**

The castle is one of Japan's most famous landmarks and it played a major role in the unification of Japan during the 16th century of the Azuchi-Momoyama period.

• **Shinsaibashi Shopping Street**
Here is a shopping arcade lined with department stores, souvenir shops, and fashion shops.

3 [Breakfast | Lunch]
Osaka 🚗 **Kyoto** 🚗
Osaka



• **Arashiyama Bamboo Grove**
The thick green bamboo stalks seem to continue endlessly in every direction and there's a strange quality to the light.

• **Kinkaku-ji Temple**

(Included Entrance)
World Cultural Heritage featuring a shining golden pavilion and a pond-centered garden.

• **Gion**
Gion is one of the most well known Geisha districts in Japan, with beautifully preserved architecture and traditional customs and entertainment.

4 [Breakfast]
Osaka
• **Free and Easy**
After breakfast, it is a relax day and free to arrange your own activities.

• **Optional Tour**
Universal Studio Japan (By Train)

5 [Breakfast | Dinner]
Osaka 🚗 **Wakayama** 🚗
Kansai Airport

• **Wakayama Castle (Photo-stop)**
It serves as a symbol of Wakayama city, and its tower offers great view of the whole town.

• **Kuroshio Market**
Well-known fish market for fresh Japanese fish. You can also enjoy watching a whole tuna preparation show, a rare sight in Japan.

• **Sandanbeki Cliffs (Photo-stop)**
This rock wall is comprised of about 2km of steep cliffs which are 50 meters high. The raging waves striking the cliffs are certainly exciting and memorable.

• **Senjojiki (Photo-stop)**
Senjokiki is a plateau of huge rocks created by the erosion of the ocean's waves. Enjoy the thrill of watching surging waves crashing against the rocks.

After dinner, transfer to airport for flight check-in.

6 [Meal Onboard]
→ **Via KUL Airport**
Arrive to airport in the morning. It is the end of a pleasant trip.

Departure Date:		Company Stamp		Last Update: 24 August 2018	
Flight Schedule:					
	Adult	Child	TOTAL		
Tour Fare:					
Airport Tax & Fuel S/C:					
Travel Insurance:					

6天4晚 行程编号: 60KW

大阪+神户+京都+和歌山

世界文化遗产~大阪城 · 神户六甲山观景平台 · 著名岚山竹林 · 祇园 · 黑潮市场



- 大阪烧套餐
- 涮涮锅自助餐
- 日式炸豚排

**吃到饱
日式烧烤自助餐**
超值全包配套
**观赏鲔鱼
解体秀**

所有图片仅供参考。

4晚酒店住宿

 酒店临近
 大阪
 市中心

大阪

FP Hotel South Namba 或同等级

在酒店周边,集结了具有大阪特色的代表性观光名胜。折扣店营业至早上5点,距离酒店步行只需3分钟,绝佳地理位置。

1 [机上餐饮] 经吉隆坡机场 → 关西机场 大阪

集合于吉隆坡第二国际机场,然后飞往日本关西。

抵达后,送往酒店休息。

2 [早餐 | 午餐 | 晚餐] 大阪 神户 大阪

• 神户六甲山+观景平台

神户市区被六甲山脉环绕。从山上的观景平台俯瞰全城是公认的观赏神户市的最佳角度。

• 神户港

是日本最重要的工商业港口之一。现在变成了一个现代化的大型区域,修建了适合徒步观光的散步道。

• 白鹤酒造馆

了解白鹤悠久的创业历程。以各种造酒工人的蜡像和道具,重现了造酒的每一个过程,让游客认识造酒的过程。

• 大阪城 (停留拍照)

不仅是大阪人的骄傲,也是日本最有名的古迹之一。当中还包括13处被日本政府立为重要文化遗产的建筑。

• 心斋桥

大阪城南的一个最具特色的购物区。主要街道内天顶有透光顶棚,不受外界气候影响。

3 [早餐 | 午餐] 大阪 京都 大阪



• 岚山竹林

李安拍摄《卧虎藏龙》的地方。驻足在竹林中,你可听到风吹过竹叶发出的天籁之音。

• 金阁寺 (含门票)

因其外以金箔装饰,民众遂以金阁殿称之。金阁寺的建筑与园林构造相融合。身影华丽的金阁倒映在镜湖池中的景观是京都的代表性景观。

• 祇园

是京都传统的繁华街区。这里出名的原因是有舞伎和艺伎出没,祇园有很多茶屋和料亭,传统建筑和有趣的小店十分值得驻足。

4 [早餐] 大阪

• 自由活动

早餐后,自由安排活动。

• 自费额外项目

乘搭列车到日本环球影城。

5 [早餐 | 晚餐] 大阪 和歌山 关西机场

• 和歌山城 (停留拍照)

选定为「日本100名城」之一,也是和歌山市的象征。在天守阁高处俯瞰又是另一风景。天守阁内部展出与德川家有关系的各种展品。

• 黑潮市场

一天三次的金枪鱼解体秀是由专业的渔人所操刀完成,尤其处理巨大的金枪鱼更能展现其令人惊叹的刀技。

• 三段壁 (停留拍照)

高50米、约延伸2公里长的断崖绝壁名胜。

• 千层敷 (停留拍照)

这一带的地质多为砂岩,质地酥脆,加上太平洋的强劲海浪,造就出独特海蚀景观。从远处望去,海岸边的岩石就像许许多多的圆盘复杂交错地堆叠。

享用晚餐后,送往机场办理登机手续启程回国。

6 [机上餐饮] → 经吉隆坡机场

早上抵达机场。

结束一段难忘又愉快的旅程。

Departure Date:		Company Stamp		Last Update: 24 August 2018	
Flight Schedule:					
	Adult	Child	TOTAL		
Tour Fare:					
Airport Tax & Fuel S/C:					
Travel Insurance:					

航班时间、行程次序、酒店住宿和膳食安排,会有更动的可能性,恕不另行通知。